
Protokół Nr  10/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  1 lipca 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLV Sesję Rady Miejskiej 

a) nadania imienia Przedszkolu Miejskiemu Nr 3 w Białogardzie – druk A, 
b) Programu Aktywności Lokalnej Miasta Białogard na rok 2009 – druk B, 
c) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu – 

druk K, 
d) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu – 

druk G, 
e) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa wielofunkcyjnego boiska 

sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk  I, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk H, 
g) zmieniająca uchwałę budżetowa na rok 2009 – druk J, 
h) zmian w Statucie Miasta Białogard – druk E. 

3. Sprawy różne: 
- informacja o prowadzonych procedurach aplikacyjnych związanych z pozyskaniem 

zewnętrznych środków finansowych na inwestycje i inicjatywy w mieście, 
- informacja CKiSE dotycząca stanu przygotowań do realizacji imprez: „Bitwa o krowę” 

oraz „Dni Białogardu”. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 9.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek z 
poprawką, aby przed zmianami w Statucie była  informacja o inwestycjach, głosując: za- 4  
(jednogłośnie). 
  
Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał na XLV Sesję Rady 
Miejskiej w sprawie: 

a) nadania imienia Przedszkolu Miejskiemu Nr 3 w Białogardzie – druk A, 
Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 

za-3 (jednogłośnie). 
 
b) Programu Aktywności Lokalnej Miasta Białogard na rok 2009 – druk B, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 
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c) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu –  

druk K, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
d) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu – 

druk G, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Pełnomocnik Miasta – pytał Panią Skarbnik czy jest już umowa, bo zbyt wolno działamy? 
Skarbnik – stwierdziła, że najwcześniej we wrześniu będzie wiadomo co się wydarzy. 
J.Harłacz – pytał ile jest do realizacji sanitariatów i dlaczego tak duża kwota? Radny 

uważa, że to inwestycje za drogie. 
Pełnomocnik Miasta  – odpowiedział, że dotyczy to 9 sanitariatów. 
J.Harłacz – zgłosił wniosek o przeprowadzenie kontroli w kuchni w MOPS, na ścianach 

są zacieki, grzyby . 
J.Turnik – powiedział, że to winien sprawdzić ktoś z zakresu budownictwa. Prosił o 

przedstawienie  decyzji Państwowego Powiatowego Sanitarnego 231/08 z 12 września 
2008. 

 
Przegłosowano wniosek o sprawdzenie tego problemu przez kompetentną osobę  z 

przedstawieniem decyzji Państwowego Powiatowego Sanitarnego 231/08 z 12 września 2008: 
za-4 (jednogłośnie), wobec czego wniosek został uwzględniony. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
e) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa wielofunkcyjnego boiska 

sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk  I, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
K.Skoczyk  - pytał  czy będziemy starali się o dofinansowanie? 
Pełnomocnik Miasta – odpowiedział, że tak. Pytał o zgodę Komisji na zlecenie 

przebudowy bieżni tartanowej, ponieważ chcą złożyć dwa wnioski o środki? 
J.Turnik – pytał w jaki sposób ma być ułożone boisko Gimnazjum Nr 1? Odnośnie 

rozmiaru boiska – przy Gimnazjum Nr 2 zgłaszał uwagę, aby były są dwa boiska do 
koszykówki w poprzek a mówiono, że takich boisk nie może być. Obecnie taki projekt 
przygotowano.  

Naczelnik Wydz. IM – przedstawił projekt wielofunkcyjnego boiska sportowego przy 
Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie. 

B.Stanczewski – poparł dwa projekty.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 2



 3

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 
na lata 2003-2010 – druk H, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 
 
J.Turnik – zgłosił wniosek o wykreślenie pkt 5. Miasto miało się ubiegać o środki ze 

schetynówek. 
Wniosek przegłosowano: za-3, wobec czego został uwzględniony. 

 
Naczelnik Wydz. IM –  powiedział, że złożony jest wniosek na ul. Drzymały, ul. 

Mickiewicza i ul. Krakowską. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
 
g) zmieniająca uchwałę budżetowa na rok 2009 – druk J, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
 
h) zmian w Statucie Miasta Białogard – druk E, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 

za-3 (jednogłośnie). 
 

i) zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych – druk C, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 
Komisja zapoznała się za następującymi informacjami, stanowiącymi załącznik do protokołu: 

- informacją o prowadzonych procedurach aplikacyjnych związanych z pozyskaniem 
zewnętrznych środków finansowych na inwestycje i inicjatywy w mieście, 

- informacją CKiSE dotyczącą stanu przygotowań do realizacji imprez: „Bitwa o krowę” 
oraz „Dni Białogardu”. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 11.35  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

 
 


